
     Punkt på dagordning: 19b 

Medlemsförslag och  frågor angående SAFKs stadgar 

 

 

Styrelsens svar och rekommendationer till årsmötet: 
Stadgarna är inte till för att detaljstyra verksamheten utan skall vara 

övergripande skrivningar.  

Klubben har aldrig haft gemensam ekonomi, man har alltid upprättad budget 

för varje sjö för sig ända sedan 70-talet. 

2016 togs även beslut av årsmötet att långsiktigt skall varje verksamhet nå ett 

0-resultat. 

Klubbens gemensamma pengar handlar om den buffert som ska finnas för att 

klara stora utgifter tillsammans med  Medlemsavgifterna som klubben får in. 

Övriga medel är verksamhetsspecifika, vilket innebär att det man klarar av att 

dra in till sin verksamhet också kan budgeteras att spenderas nästa år. T ex 

försäljningen av Malmsjöstugan har Malmsjön själv som en egen tillgång som 

inte delas med varken Måsnaren,  Acksjön eller annan verksamhet. 

Styrelsen föreslår att motionen avslås i sin helhet. 


